
Pytanie:  

Czy ktoś w końcu zrobi coś z tymi autobusami, bo ciągle jest problem. To jest jakiś absurd. Nie 

mieszkamy na jakimś odludziu.  

 

Odpowiedź:  

 
Dzień dobry, 
 
Uprzejmie proszę o podanie informacji, czego głównie dotyczy problem. Stwierdzenie „czy ktoś                 
w końcu zrobi coś z autobusami” nie jest dość jasne, aby interweniować. Znając dokładny zakres 
skargi, będziemy mogli dokładnie wszystko wyjaśnić. 
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